
Generalforsamling i Stouby og Omegns Lokalrad 23. april 2019 

Formanden byder velkommen. 
Dagsorden 

1. Valg af dirigent — Poul Skytt valgt. Forsamlingen er lovligt indvarslet 
2. Beretning ved formanden — godkendt 
3. Regnskabsaflwggelse ved kassereren — godkendt 
4. Faststtelse af kontingent — uaandret kr. 100,- pr. husstand — kr. 50,- for pensionister 
5. Behandling af indkomne forsiag — ingen 
6. Forslag til vedtgtsndring: Foreningen tegnes af formand og nstformand eller formand 

og kasserer. Forslag vedtaget. 
7. Orientering om nyt logo. Bestyrelsen foreslar fyrtarnet som det nye logo. Forslag vedtaget 
8. Valg af to nye bestyrelsesmedlemmer. Pa vaig er Linda Peitersen og Rasmus Hedelund. 

Begge blev genvalgt. 
9. Valg af to suppleanter: Thomas Kaehne Ghiladi blev genvalgt. Liselotte Dybkjr 

prsenterede sig selv og blev valgt 
8. Valg af 2 revisorer — Mogens Dam og Hans *horn Sorensen genvalgt. 
9. Eventuelt: Intet. Tak til dirigent og de fremmodte. 

Beretning for Stouby og Omegns Lokalrad for perioden den 12. april 2018 til den 23. april 2019 

Via yore vedtgter er vi blandt andet palagt at arbejde for at bevare vores kobmand, vores skole, 
naturbornehaven, sikre byens infrastruktur og udvikling og sikre lokalarkivets eksistens. Stouby Skole klarer 
sig godt, og elevtallet er pa hojde med Hornsyld Skole. Imidlertid er vi pa det seneste blevet kontaktet af 
flere forldre, der er fortornede over, at der ikke er afsat de nodvendige midler til ombygningen af 
Naturbornehaven. Vi er gaet ind i sagen, og arbejder sammen med skolebestyrelsen pa at fa politikerne til at 
frigive det manglende belob til ombygningen. 
Gennem arets lob har vi givet roser til konfirmanderne, vret aktiv i forbindelse med sommerfesten — 
herunder opsmtning af flagalleen gennem byen, afhentning af og opstning juletrmet, ligesom vi har 
afholdt halfest i samarbejde med Stouby GIF. 

Trmskohage Fyr er fwrdigrestaureret, og rigtig mange Igger turen forbi fyret. Vi er i dialog med 
kommunen vedr. skiltning til fyret, men forelobig har vi selv mattet betale for nogle mindre skilte. Der 
arbejdes pa at fa etableret et Fyrpasserlaug. 

Fakkegrav Badehotel. Hotellet ligger fortsat som en brandtomt efter rigtig mange àr. Danmarks 
Naturfredningsforening indklagede kommunens positive afgorelse om opforelse af boliger pa grunden til 
Naturklagenvnet. Vi har afholdt et mode med DN, men de onsker ikke at trkke deres kiage. Vi ser gerne, 
at der opfores boliger pa stedet, og vi kan ikke folge DNs frygt for at det vil danne pra✓cedens. 
Sagen ligger nu i Ankestyrelsen. 

Stranden neden for Fakkegray. Flere har tilkendegivet, at det nsten er umuligt at komme ned p5 
parkeringspladsen ost for hotellet. Vejen er hullet. og det meste af parkeringsarealet er groet til. I den 
forbindelse har vi haft kontakt til ejeren af hotelgrunden og Teknisk Forvaltning, og det er aftalt, at pladsen 
ma benyttes af offentligheden, og at kommunen wetter parkeringsarealet i stand. Vi har lovet, at vi vil stte 
stien fra parkeringspladsen ned til stranden i stand. 

Bredband. Vi har faet stor anerkendelse for at have sat processen i gang med at sikre bredband og 
udrulningen til 125 husstande er nu pa plads. Bredband betyder ogs5 rigtig meget for Rosenvold Strand 
Camping, idet ikke alle onsker at undvre bredband, nar man er pa ferie. 



Badebroen ved Rosenvold. Kort efter sidste ars generalforsamling blev badebroen lagt ud af Rosenvold 
Strand Camping, og broen blev et stort aktiv for turister og lokale i den varmeste sommer i mands minde. 

Mobil Sauna. Vinterbaderne har gennem Imngere tid efterlyst en mobil Sauna ved Rosenvold, og efter 
ansogning til Nordea Fonden modtog vi kr. 151.000 til indkob af sauna, 3 baddleboards og en pontonbro. 
Saunaen er opstillet, og der har fra begyndelsen vmret stor interesse for ga i sauna. Der er etableret et 
saunalaug, og medlemstallet nrmer sig 100 - rigtig flot. 
Rosenvold Strand Camping har via Isabellafonden modtaget kr. 70.000 til indkob af en stor pontonbro, og vi 
arbejder i ojeblikket pa at fa tilsagn fra Nordea Fonden om at omfordele de tildelte midler, saledes at vi kan 
bidrage med kr. 35.000 til den store pontonbro, der belober sig til kr. 105.000. 

Kildebjerget. Vi var inviteret med til indvielsen af Kildebjerget sidste sommer. Det blev en rigtig festlig dag 
med god stemning, og det er meget positivt for fores omrade, at Kildebjerget er kommet pa fode igen, med 
mange beboere/psykisk handicappede og 45 nye arbejdspladser. 

Bosmtning. Pa det seneste er der blevet opfort mange lejeboliger i Stouby, og det har i hoj grad vmret 
medvirkende til, at vi har haft en nettotilflytning pa 63 borgere i vort skoledistrikt det seneste ar. er 
det ogsa, at alle yore aeldreboliger i Molleparken er udlejet, og det er kun ganske fa ar siden at kommunen 
truede med at vmlte halvdelen/10 af aeldreboligerne pa grund af manglende udlejning. 
Vi er gaet fra 1818 til 1881 borgere. 
Lokalradet deltog i en Boligmesse i Vejle i weekenden den 2. og 3. februar sammen med 4 andre lokalrad i 
kommunen, og vi haber pa at der snart kommer gang i salget af byggegrundene i 
"Skovhavegardudstykningen". 

Turistomradet "Stouby-Vejlefjord". Som tidligere nwvnt, sa har vi modtaget kr. 150.000 fra 
Erhvervsministeriet til at markedsfore Stouby-omradet som et turistomrade. Vi har brugt ca. halvdelen af 
belobet til at fa produceret 2 dronefilm over vort omrade, og vi har faet fremstillet 40.000 foldere med 
vandrestier, sevmrdigheder m.v. I forbindelse med tykning af folderen har vi kunnet tilbyde gratis 
markedsforing af alle yore turistrelaterede virksomheder. 
Det gar rigtig godt med tilstromningen af turister, og vi har ogsa bidraget til succesen med restaureringen af 
Trmskohage Fyr, badebroen, udlaegning af bredband og pa det seneste en mobil sauna. 
Inden den 1. maj far vi desuden vores traktortrukne persontransportvogn, hvilket ogsa vil vre en del af 
turistpolitikken. Vognen skal ogsa vre til radighed for lokalbefolkningen og institutioner. 
Pa det seneste har turistchefen opsagt sin stilling, og vi befinder os i ojeblikket i et dodvande, idet 
kommunen overvejer, om der skal ansmttes en ny turistchef. Samtidig arbejder folketinget med planer om at 
gore Visti-omraderne storre, og maske forsvinder Visit-Juelsminde. 
Vore turistaktorer har anmodet undertegnede om at vre tovholder for vort turistomrade, og vi har allerede 
igangsat en udskiftning/opsmtning af skilte til yore turistomrader. 
Lokalradet er medlem af Juelsminde Turistforening, og for forste gang deltog vi pa messen, Ferie for Alle i 
Herninghallerne. 

Toiletterne ved Rosenvold. Bygningen er saneringsmoden, og vi har vmret i dialog med kommunen om 
opforelse af en ny toiletbygning. Kommunen har givet tilsagn om en ny toiletbygning med 2 handicaptoiletter 
pa den eksisterede sokkel og med indlagt lys. Det forventes at toiletbygningen udskiftes inden for ganske 
kort tid. 

Trafiksikkerhed. Hedensted Kommune onsker at inddrage lokalradene i udarbejdelsen af den kommende 
Trafiksikkerhedsplan, og vi er opfordret til at tilkendegive, hvor vi vil prioritere mere trafiksikkerhed og oget 
tryghed. Borgerne har ogsa mulighed for at indtaste steder, hvor man foler sig utrygge i trafikken. 
Vi har igen og igen papeget behovet for en cykelsti langs Braskovvej, men desvmrre har politikerne ikke haft 
mod til at prioritere animg af cykelstier, selv om der hvert ar er afsat omkring kr. 5 mill. til dette omrade. Pa et 
tidspunkt fik vi oplyst, at de nmste to cykelstiprojekter var Braskovvej og en cykelsti mellem Bjerre og 
Stenderup. Imidlertid gennemfores kun den sidstnmvnte, der nu er under etablering. 

Stoubybladet, hjemmeside og sociale medier. Det seneste Stoubyblad har nr. 188 — 34. argang. Ja, 
Stoubybladet har mange ar pa bagen, og bladet har fortsat rigtig mange Imsere. Vi vil gerne sigte tak til alle, 
der er aktive omkring bladet. Det gmlder bade yore dygtige redaktorer Helene Fruelund og Jane Leth, vores 
annonceansvarlige Rasmus Hedelund og alle yore frivillige bladomdelere, der omdeler ca. 800 blade i 
postnumrene 7140 Stouby og 8783 Hornsyld seks gange om aret. 
Der skal samtidig lyde en stor tak til alle yore trofaste sponsorer, der gor det muligt at udgive Stoubybladet. 



Til slut vil jeg sige tak til alle yore samarbejdspartnere, yore trofaste ildsjale og ikke mindst bestyrelsen for et 
godt samarbejde. 1 

Ole Flemming Lyse/formand. 

Trykningen foretages af Snuilik Data og kvaliteten er helt i top. 
Igen vil vi fremhave hjemmesiden www.stouby.nu hvor information om Stoubys nyheder og begivenheder 
bliver lagt ind. Her findes ogsa lokalradets modereferater og oplysninger om vort arbejde. 
Vi benytter os ogsa af sociale medier. Blandt andet Facebook-gruppen Stouby hvor der orienteres om 
aktiviteter og begivenheder i Stouby og omegn. 

Okonomi. Den seneste halfest gav et paent overskud, og heraf har Stouby GIF og Lokalradet begge 
modtaget kr. 10.000. Sommerfesten gav ogsa et pant overskud til fordeling. Vi er blevet tilsluttet mobile Pay, 
og vi regner med, at dette vil bidrage til at flere bidrag til lokalradet. Kassebeholdningen er intakt, og det er 
meget tilfredsstillende. Det hanger sammen med, at midlerne til alle yore projekter er 100 procent 
finansieret fra fonde m.v. 

Stoubyprisen. Prisen blev traditionen tro uddelt i forbindelse med halfesten, og den blev delt i to, idet to af 
yore meget aktive ildsjale Mogens Dam og Poul Erik Sorensen modtog prisen. Vi onsker begge til lykke 
med den velfortjente pris. 

Fremtidsplaner. Vi arbejder fortsat med at fa genoptaget fjordsejladsen, og vi har ansogt Hedensted 
Kommune om tilladelse til at anlagge en 75 m lang anlobsbro neden for Hotel Vejlefjord. Kommunen har 
godkendt ansogningen, og den er efterfolgende sendt i hexing hos 16 instanser — herunder Danmarks 
Naturfredningsforening og Kystdirektoratet. 

Generalforsamling i Traeskohage Fyrpasserlaug 

1. Valg af dirigent: Ole Lyse valgt 
2. Valg af referent: Helene Fruelund valgt 
3. Registrering af fremmodte. Ikke aktuelt 
4. Valg af stemmetallere. Ikke aktuelt 
5. Gennemgang af vedtagter og afstemning om vedtagter ved Mogens Dam. Vedtagterne blev godkendt 
6. Beretning ved fyrmesteren 
7. Valg af bestyrelse. Karen Markedahl og Jacob Iskov blev valgt 
8. Eventuelt. 
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